

العمانية للخدمات اللوجستية المتكاملة ش م ع م Omani Integrated Logistics Services S.A.O.C

Health Safety Environment Policy

ILS Oman is committed to provide a healthy and safe work environment to our Employees, Clients, Contractors, Visitors and the communities around us by adopting, demonstrating and disseminating EHS standards throughout our operations to ensure a "Zero Harm" approach.

Our Health, Safety and Environment (HSE) goal is to ensure we have high standards of EHS management systems supported with:

- Augmented Leadership in HSE
- Innovative Culture & Continuous improvement.
- Focus on Risk Management & Risk Elimination
- Promotion of Teamwork & Communication

To achieve our goals, we are committed to the following objectives:

- 1. Create a robust management structure to provide an unbroken chain of responsibility and accountability for environment, health and safety throughout the organization including visitors
- 2. Comply with all the applicable legal and other requirements relevant to the organization in relation to EHS.
- 3. Integrate EHS system in all business activities at the planning level, decisions and management of changes including temporary changes as appropriate to ensure proactive controls rather than reactive controls.
- 4. Ensuring the availability of resources essential to establish, implement, maintain and improve the EHS management system including PPE's.
- 5. Prevention and Minimizing environmental pollution through aspect & impact assessment, implementing appropriate controls, by optimum utilization of energy & natural resources and adopting technological up gradation.
- 6. Prevention and minimizing injury, ill health through hazards identification & risk assessment and implementing appropriate engineering controls, design of work areas, processes, installations, machinery/equipment, operating procedures and work organization, including their adaptation to human capabilities.
- 7. Implementing periodical audits and reviews to ensure EHS system is relevant and appropriate to the Organization as a continual improvement process.
- 8. Continually improving the EHS performance by setting up EHS objectives, by involving all our employees in relevant EHS trainings and in EHS activities at appropriate levels.

We shall communicate this policy to all the employees working for or on behalf of the Organization to encourage their participation, commitment, contribution & compliance to EHS and also make this policy available to all the interested parties' viz., Customers, business partners, Community around the plant and various Government Bodies upon demand.

Salim Ahmed Kashoob **Chief Executive Officer**

Revision: 3 Issued On: April 2022

لانحة الصحة والسلامة والبيئة

إن الشركة العمانية للخدمات اللوجستية المتكاملة ملتزمة بأن توفر للعاملين والزبانن والمقاولين والزوار والمجتمع المحلي من حولها، بينة عمل صحية وآمنة، من خلال نشر وتعميم معايير البيئة والصحة والسلامة في مختلف عملياتها لترسيخ فكرة "لا

إن أهداف الصحة والسلامة والبيئة هو العمل على توفير معايير عالية من أنظمة الإدارة المهنية تدعم من خلال وجود:

- دعم إداري لامحدود للصحة والسلامة والبيئة
 بيئة إبداعية عملية والتحسين المستمر
 التركيز على إدارة المخاطر
 تعزيز أطر التواصل والعمل الجماعي

ولتحقيق أهدافنا، فإننا ملتزمون بالآتى: -

- 1. إيجاد هيكل إداري قوي لتقديم سلسلة مترابطة من المسئوليات والمحاسبة للبيئة والصحة و السلامة عبر الشركة والتي تشمل الزوار و المقاولين.
- 2. التقيد بكافة القوانين المعمول بها والمتطلبات الأخرى والمتعلقة بالبيئة والصحة والسلامة
- تكامل نظام البيئة والصحة والسلامة مع كافة الأنشطة التجارية على مستوى التخطيط والقرارات وإدارة التغيير بما في ذلك التغييرات ذات الطبيعة المؤقتة حسيماً يكون مناسبا لضمان الرقابة المسبقة بدلا من الرقابة كرد فعل
- 4. ضمان توفر الموارد الضرورية لوضع و تنفيذ والمحافظة على على نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة وتطويره بما في ذلك أدوات الوقاية الشخصية
- 5. منع التلوث البيئي والتقليل منه من خلال تقييم بعض الجوانب والتأثيرات وتطبيق الرقابة المناسبة من خلال الاستخدام الأمثل للطاقة والموارد الطبيعية و تبنى التطور التقنى .
- 6. منع وتقليل الإصابات والمرض من خلال التعرف على المخاطر وتقييمها وتطبيق الرقابة الهندسية المناسبة والتركيبات و المكانن / المعدات وإجراءات التشغيل و تنظيم العمل والتي تشمل موائمتها مع القدرات البشرية.
- 7. تنفيذ التدقيق والمراجعة الدورية لضمان أن نظام البيئة والصحة والسلامة مناسب للشركة كجزء من عملية التحسين المستمرة.
- التحسين المستمر لأداء البيئة والصحة والسلامة من خلال وضع أهداف البيئة والصحة والسلامة من خلال إشراك جميع العاملين في تدريب وأنشطة البيئة والصحة والسلامة ذات الصلة، وبالمستويات المناسبة.

يجب نشر هذه اللائحة وتعميمها على جميع العاملين لدى الشركة أو معها لتشجيع مشاركتهم والتزامهم ومساهمتهم و وتقيدهم بمتطلبات البينة والصحة والسلامة، وأيضا تعميمها على جميع الأطراف المعنية من المعنية من حولنا و جميع الجهات الرسمية عند الطلحيب

سالم أحمد كشوب الرنيس التنفيذي

Reference: Clause 5.2 EHS policy Doc No: ILS / IMS / 001



العمانية للخدمات اللوجستية المتكاملة ش م ع م Omani Integrated Logistics Services S.A.O.C

Integrated Quality & Food Safety Policy

ILS Oman believes that success and Business excellence are dependent on us providing high quality standard, reliable and Cost effective logistic and Warehousing services to meet / exceed Customer expectations and providing Safe and Healthy work environment to our employee's, Clients, Visitors, Contractors and the Community around us.

lt is fundamental to our success that every member of our من أساسيات هذا الإيمان هو مسؤولية ومحاسبة جميع العاملين، والإلتزام بنشر organisation is responsible, accountable and committed to نظام الجودة وإدارة سلامة الغذاء، والسعي المستمر التطويره من خلال نشر معايير demonstrating and continually improving our Q& FSMS performance by disseminating Q&FSMS Standards and Practices throughout the organisation.

To achieve this, we do the following:

- 1. Create a robust management structure to provide an unbroken chain of responsibility and accountability for Quality and Food Safety throughout the organization including visitors &
- 2. Continually improving the Q & FSMS performance by setting up Q & FSMS objectives by involving our employees at appropriate levels and reviewing them at regular intervals.
- 3. Comply with all the Q & FSMS standard requirements, applicable statutory & regulatory requirements and mutually agreed Customer requirements relevant to the organization in relation to Q & FSMS.
- 4. Ensuring the timely availability of competent resources essential to develop, establish, implement, maintain and continually improve the Q & FSMS.
- 5. Integrate Q & FSMS system in all our business activities at the planning level, effectively communicating internally & Externally of Plans, decisions and management of changes including temporary changes as appropriate to ensure proactive controls rather than reactive controls.
- 6. Implementing periodical audits and reviews to ensure Q & FSMS is relevant and appropriate to the Organization as a continual improvement process

We shall communicate this policy to all the employees working for or on behalf of the Organization to encourage their participation. commitment, contribution & compliance to Q & FSMS and also make this policy available to all the interested parties' viz., Customers, business partners, Community around the plant and various Government Bodies upon demand.

اللائحة المتكاملة لحودة وسلامة الغذاء

تؤمن الشركة العمانية للخدمات اللوجستية المتكاملة، بأن النجاح والاستمر ارية يعتمدان على تقديمٌ خدمات لوجستية وتخزينية بأعلى مستويات الجودة، والوثوقية، والفعّالية من حيث التكلفة؛ للإيفاء بتطلعات العملاء وتجاوزها، وتوفير بينة عمل آمنة للعاملين والعملاء والزوار والمقاولين والمجتمع من حولها.

ولتحقيق ذلك، نقوم بما يلي:

- 1. إيجاد هيكل إداري قوي لتقديم سلسلة مترابطة من المسئوليات والمحاسبة للجودة ونظام إدارة سلامة الغذاء عبر الشركة والتي تشمل الزوار و
- التحسين المستمر لأداء الجودة ونظام إدارة الغذاء من خلال وضع أهداف الجودة ونظام إدارة سلامة الغذاء من خلال إشراك العاملين بمستويات مناسبة ومراجعتها بإنتظام من وقت لأخر
- 3. التقيد بكافة المتطلبات القياسية للجودة و نظام إدارة سلامة الغذاء والمتطلبات القانونية والتنظيمية السارية المفعول ومتطلبات العملاء المتفق عليها ذات الصلة بالشركة فيما يتعلق بالجودة ونظام إدارة سلامة الغذاء.
- التأكد من التوفر الفوري للموارد المناسبة والضرورية لتنمية و ووضع و تطبيق و المحافظة على الجودة ونظام إدارة سلامة الغذاء.
- 5. تكامل الجودة ونظام إدارة سلامة الغذاء مع كافة الأنشطة التجارية على مستوى التخطيط والقرارات وإدارة التغيير بما في ذلك التغييرات ذات الطبيعة المؤقتة حسيما يكون مناسبا لضمان الرقابة المسبقة بدلا من الرقابة كرد فعل.
- 6. تنفيذ التدقيق والمراجعة الدورية لضمان أن الجودة ونظام إدارة سلامة الغذاء مناسب للشركة كجزء من عملية التحسين المستمرة.

يجب نشر هذه اللائحة وتعميمها على جميع العاملين لدى الشركة أو معها لتشجي مشاركتهم والتزامهم ومساهمتهم و وتقيدهم بمتطلبات الجودة ونظام إدارة سلامة الغذاء، وأيضا تعميمها على جميع الأطراف المعنية من عملاء و شركاننا و المجتمع من حولنا و جميع الجهات الرسمية عند الطلب.

Salim Ahmed Kashoob **Chief Executive Officer**

Revision: 3

Issued On: April 2022

(VA)



سالم أحمد كشوب الرنيس التنفيذي

Reference: Clause 5.2 QFSMS policy Doc No. : ILS / IMS / 002